
32

ŞUBELERDEN

HABERLER

ADANA ŞUBE

5 HAZİRAN DÜNYA ÇEVRE GÜNÜ  
NEDENİYLE BASIN AÇIKLAMASI YAPTIK

5 Haziran Dünya Çevre Günü, nedeni ile İKK 
ve bağlı odalar olarak ortaklaşa bir basın açık-
laması yaptık. Sube Başkanımız Dr. Mehmet 
Tatar`ın Şubemiz adına katıldığı basın açıkla-
masında; Su stresi yaşayan ülkeler arasında 
olduğumuzu, doğa talanlarından ve doğaya 
karşı işlenen suçların cezasız kaldığından bah-
setmiştir. Basın açıklaması yerel ve web haber-
lerinde geniş yer almıştır. 

TRT ÇUKUROVA RADYO PROGRAMINA 
KATILDIK

09.06.2024 Tarihinde Şube Başkanımız Dr. Meh-
met TATAR, TRT Çukurova Bölge Gündemi 
İsimli radyo programına sunucu Muhammet 
KALEM`in konuğu olarak katılmıştır.
Bölgemizde öne çıkan haberler ve gelişmeler 
konulu programda Dr. TATAR; İlimizdeki dep-
rem konutlarının yer seçimleri ile ilgili Jeolojik 
etütler hakkında bilgi vermiştir.

27 HAZİRAN CEYHAN DEPREMİ BASIN AÇIKLAMASI

TMMOB’ye bağlı İnşaat, Jeofizik, Jeoloji Mü-
hendisleri ve Mimarlar Odası Adana Şubeleri, 
Ceyhan depreminin 26. yıldönümünde Cey-
han Deprem Anıtı önünde, Ceyhan Belediye-
si ile birlikte depremde hayatını kaybedenleri 
anmak ve deprem önlemlerine dikkat çekmek 
için anma töreni düzenledi. Depremin yıkıcı 
etkilerini yansıtan, 1998 Ceyhan Depreminden 
fotoğraflar eşliğinde düzenlenen törende, Oda-
lar adına açıklamayı İnşaat Mühendisleri Odası 
(İMO) Adana Şube Başkanı Hıdır Çak yaptı.
Anma Törenine; Jeoloji Mühendisleri Odası 
Adana Şube Başkanı Mehmet Tatar, Jeofizik 
Mühendisleri Odası Adana Şube Başkanı Emin 
Pişkin, Mimarlar Odası Adana Şube Yönetim 

Kurulu Sekreter Üyesi Ertaç Özal, Ceyhan Bele-
diye Başkan Yardımcıları Ömer Arslan, Ahmet 
Özkan Akgün ve Burhan Onuk, TMMOB’ye 
bağlı Odaların üyeleri ve Ceyhanlılar katıldı.
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ANTALYA ŞUBE

ANTALYA`NIN SU SORUNU ARTIŞTAN 
DAHA BÜYÜK

Şube Başkanımız Mustafa Karancı, 30 Temmuz 
2024 tarihinde Cumhuriyet Gazetesi’ne ASAT 
su tarifesi zamlarından sonra Antalya`nın su 
sorunu hakkında değerlendirmelerde bulundu.

ANTALYA EKSPRES GAZETESİ: JMO`DAN 
DEPREM UYARISI

Şube Başkanımız Mustafa Karancı, 24 Temmuz 
2024 tarihinde Antalya Ekspres Gazetesi’ne " 
Antalya’nın Depremselliği" hakkında açıkla-
malarda bulundu.
Karancı, “Antalya Büyükşehir Belediyesi’nin, 
ilçe belediyelerinin desteği ile deprem master 
planını tamamlaması ve bir an önce hayata 
geçirmesi çok önemlidir” ifadelerini kullandı. 
İnşaatlara başlamadan önce yapılması gereken 
parsel bazındaki zemin etütlerinin önemine 
vurgu yapan Mustafa Karancı, “Mühendis-
lik hizmetlerinin yerinde denetlenmesini çok 
önemli buluyoruz. Antalya’da on dokuz ilçe-
miz var. İlçe belediyelerimizde maalesef jeoloji 
mühendisi istihdamı son derece az. Dolayısıyla 
zemin etütlerinin yerinde denetimi ilçe beledi-
yeler tarafından sağlıklı şekilde yapılamıyor. 
Denetim eksikliğinin bu yapılarda çok büyük 
riskler teşkil ettiğini düşünüyoruz. Eğer ze-
minle yapı arasındaki ilişkiyi kuramazsak, siz 
binanızı ne kadar kaliteli yaparsanız yapın, ne 
kadar beton ve demir sınıfını yüksek tutarsanız 
tutun, zeminle ilgili yeterli bilgiye ve veriye sa-
hip değilseniz sağlıklı bir yapıda oturduğunu-
zu iddia edemezsiniz” dedi.

ANTALYA GÜNDEM GAZETESİ`NE 
KORKUTELİ SU POTANSİYELİ, SU 
SORUNU VE ÇÖZÜM ÖNERİLERİ" 
HAKKINDA RÖPORTAJ VERİLDİ

Şube Başkanımız Mustafa Karancı 13 Temmuz 
2024 tarihinde Antalya Gündem Gazetesi`ne 
"Korkuteli Su Potansiyeli, Su Sorunu ve çözüm 
önerileri" hakkında röportaj verdi.

KORKUTELİ BELEDİYESİ BAŞKANI 
SANİYE CARAN`I ZİYARET ETTİK

Antalya Şube Başkanı Mustafa Karancı, Say-
man Üye Hakan Özdemir, Sosyal İlişkiler Üyesi 
Recep Şahin ve Jeoteknik Komisyon Üyesi Suat 
Gedik`in katılımıyla 11 Temmuz 2024 tarihinde 
Korkuteli Belediye Başkanı Sayın Saniye Ca-
ran`ı makamında ziyaret ettik. 
Ziyaretimiz sırasında, Yapı Kontrol Şubesinde 
bir meslektaşımızın göreve başlaması noktasın-
da verdikleri destek için kendilerine teşekkür-
lerimizi sunduk. Görüşmemizde, parsel bazın-
da gerçekleştirilecek Zemin ve Temel Etütlerin 
sahada yerinde denetlenmesinin, dirençli kent-
leşme ve sağlıklı yapıların inşa edilmesi açısın-

SON HABER GAZETESİ : SU KRİZİNİ 
DAHA ÇOK HİSSEDECEĞİZ

Şube Başkanımız Mustafa Karancı, 1 Temmuz 
2024 tarihinde Antalya Son Haber Gazetesi`ne 
" Antalya Su Potansiyeli ve Su Kaynaklarımızın 
Korunması" hakkında röportaj verdi.
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dan Korkuteli ilçesi için büyük önem taşıdığını 
vurguladık. Bu çerçevede, Sayın Caran`ı diğer 
ilçe belediyelerine örnek olacak nitelikteki ça-
lışmaları başlatmasından dolayı tebrik ettik.
Ayrıca, Korkuteli havzasının yeraltı suları ve 
içme suyu ile ilgili öngördüğümüz ve yaşanan 
sıkıntıları endişe ile takip ettiğimizi ifade ettik. 
Bu sorunların çözümüne yönelik olarak ortak 
akıl ile çalışma ve iş birliği yapma noktasında 
her zaman göreve hazır olduğumuzu ilettik.
Korkuteli Belediye Başkanı Sayın Saniye Ca-
ran`a, destekleri ve misafirperverlikleri için bir 
kez daha teşekkür ediyoruz.
Daha sonra, Dirençli kentleşmenin ilk adımı 
olan Zemin ve Temel Etütlerin yerinde denet-
lenmesi noktasında Korkuteli Belediyesi İmar 
ve Şehircilik Şube Müdürü Sayın Ümmühan 
Serbest`i ve Yapı Kontrol Şubesinde göreve 
başlayan meslektaşımız Sayın Seçkin Bilgiç`i 
yerinde ziyaret ettik. Korkuteli ilçesinde daha 
sağlıklı ve güvenli yapılar inşa edilmesi nokta-
sında göreve gelen meslaktaşımız Seçkin Bil-
giç`e başarılar dileriz.

ELMALI BELEDİYESİ BAŞKANI HALİL 
ÖZTÜRK`Ü ZİYARET ETTİK

Antalya Şube Başkanı Mustafa Karancı, Say-
man Üye Hakan Özdemir, Sosyal İlişkiler Üye-
si Recep Şahin, Jeoteknik Komisyon Üyesi Suat 
Gedik , meslektaşlarımız İsmail Lök ve Mehmet 
Bahadır Türkiş’in katılımıyla 11 Temmuz 2024 
tarihinde Elmalı Belediye Başkanı Sn.Halil Öz-
türk’ü makamında ziyaret ettik. Yeni dönemde 
kendilerine başarı dileklerimizi ilettik.
Parsel bazında gerçekleştirilen zemin ve temel 
etütlerinin sahada yerinde denetlenmesinin, di-
rençli kentleşme ve sağlıklı yapıların inşa edil-

mesi açısından büyük önem taşıdığını vurgula-
dık. Bu çerçevede belediye bünyesinde Jeoloji 
Mühendisi istihdamı noktasında taleplerimizi 
ilettik.
Ayrıca, Elmalı havzasının yeraltı suları ve ta-
rımsal alanlarının sulaması noktasında öngö-
rülerimizin gerçekleşmesi ve yaşanan sıkın-
tıları endişe ile takip ettiğimizi ifade ettik. Bu 
sorunların çözümüne yönelik olarak ortak akıl 
ile çalışma ve iş birliği yapma noktasında her 
zaman göreve hazır olduğumuzu ilettik.
Gerçekleştirdiğimiz ziyaretimizden önümüz-
deki süreçte olumlu geri dönüşler alacağımızı 
umut ediyoruz. Elmalı Belediye Başkanı Sayın 
Halil Öztürk`e destekleri ve misafirperverlikle-
ri için  teşekkür ediyoruz.

ANTALYA TİCARET VE SANAYİ ODASI 
BAŞKANI SN. ALİ BAHAR ODAMIZI 

ZİYARET ETTİ

Antalya Ticaret ve Sanayi Yönetim Kurulu Baş-
kanı Sn. Ali Bahar, Başkan Yardımcısı Boğaçhan 
Göksu, Yönetim Kurulu Üyeleri Mustafa Yayla, 
Hüseyin Sarı, Hakan Pakalın, Özgür Karagöz 
ve Genel Sekreter Av. Aslı Tekin 4 Temmuz 
2024 tarihinde Şubemizi ziyaret etmişlerdir.
 Ziyaret kapsamında, Antalya Ticaret ve Sanayi 
Odasına, Dünyadan ve Türkiye’den önemli ör-
nekleri ile birlikte sunduğumuz Antalya Doğa 
ve Taş Müzesi projemizin detaylarını ve hedef-
lerimizi paylaştık.
Ayrıca, 44.Mühendislik Komitesine sundu-
ğumuz dosya ile zemin etütlerinin yerinde 
denetlenmesi, yapıların daha güvenli ve da-
yanıklı olması, dirençli bir kent hedefimiz doğ-
rultusunda Yapı Denetim Firmaları ile yapmayı 
planladığımız protokolü ve projenin detayları-
nı paylaştık. Bu konuda desteklerini istedik.
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ŞUBE BAŞKANIMIZ ANTALYA GÜNDEM 
GAZETESİ`NE "SU KAYNAKLARIMIZIN 

KORUNMASI VE SU YÖNETİMİ" 
HAKKINDA DEĞERLENDİRMELERDE 

BULUNDU

TMMOB ANTALYA İL KOORDİNASYON 
KURULU "KONYAALTI SAHİLİ" KONULU 

BASIN AÇIKLAMASI YAPTI

TMMOB Antalya İl Koordinasyon Kurulu ta-
rafından ‘`Konyaaltı Sahili” konulu basın açık-
laması 26 Haziran 2024 tarihinde İMO Antalya 
Şubesi Atatürk Konferans Salonunda gerçek-
leştirildi. Basın açıklamasına Şube Başkanımız 
Mustafa Karancı katıldı.

ANTALYA MESLEK ODALARI ARASI 
HALI SAHA FUTBOL TURNUVASINA 

KATILDIK
Antalya’da geleneksel olarak düzenlenen An-
talya Meslek Odaları arası Halı Saha Futbol 
Turnuvası Dr.Metehan AKBULUT sezonuna, 
Şubemiz bir master takımla katıldı.
Oda Takımlarımıza emek veren meslektaş 
oyuncularımızın Turnuva boyunca göstermiş 
oldukları gayretlerden dolayı Yönetim Kurulu 
olarak kutlar her bir meslektaşımıza ayrı ayrı 
teşekkür ederiz.

ŞUBE BAŞKANIMIZ İHLAS HABER 
AJANSI`NA “ANTALYA SU POTANSİYELİ 

VE SU KAYNAKLARIMIZIN 
KORUNMASI” HAKKINDA 

DEĞERLENDİRMELERDE BULUNDU

ISPARTA İL TEMSİLCİLİĞİ ÜYE 
TOPLANTISI VE EĞİLİM YOKLAMASI 

GERÇEKLEŞTİRİLDİ

Antalya Şube Başkanı Mustafa Karancı, Say-
man Üye Hakan Özdemir ve Mesleki Uygu-
lamalar Üyesi Yılmaz Altın`ın katılımıyla, Is-
parta İl Temsilciliği üye toplantısı ve eğilim 
yoklaması 5 Haziran 2024 tarihinde Isparta İl 
Temsilciliğimiz Salonu’nda gerçekleştirildi. 
Yeni dönem Isparta İl Temsilciliği Yürütme Ku-
rulu üyelerine çalışmalarında başarılar dileriz.

ATSO KÜLTÜR SANAT VAKFI MÜDÜRÜ 
AYBÜKE KOÇAK ODAMIZI ZİYARET ETTİ
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DENİZLİ ŞUBE

ESKİŞEHİR ŞUBE

VALİMİZ SAYIN ÖMER FARUK COŞKUN ŞUBEMİZİ ZİYARETTE BULUNDU

Sayın Valimiz Ömer Faruk COŞKUN` a şubemize yapmış olduğu nazik ziyaretinden dolayı te-
şekkür ederiz.

ŞUBE II BAŞKANIMIZ PROF. DR. ÇAĞLAR ÖZKAYMAK AFYONKARAHİSAR 
MERKEZLİ DEPREM İLE İLGİLİ AÇIKLAMA YAPMIŞTIR

(TMMOB) Jeoloji Mühendisleri Odası Eski-
şehir Şube İkinci Başkanımız Prof. Dr. Çağlar 
Özkaymak, bugün sabah saat 6.24’de meydana 
gelen depremin 4,4 büyüklüğünde ve 7 kilo-
metre derinliğinde meydana geldiğini bildirdi. 
Özkaymak,  bu depremin orta şiddetli bir dep-
rem olduğunu ifade etti.

“DEPREM NORMAL BİR FAY ÜZERİNDE 
MEYDANA GELDİ”
AKÜ DUAM Müdürü Prof. Dr. Özkaymak 
yaptığı açıklamada depremin ardından top-
lam 11 artçı sarsıntının meydana geldiği ifade 
etti. Özkaymak, “Bugün sabah 6.24 itibariyle 

Afyonkarahisar Şehir Merkezi Ataköy yerleşim 
alanı yakın güneyinde AFAD verilerine göre 
büyüklüğü Mw: 4,4 ve derinliği yaklaşık 7 ki-
lometre olarak açıklanan orta şiddetli bir dep-
rem meydana gelmiştir. Ana şok sonrasında en 
büyüğü 3,5 büyüklüğünde toplam 11 adet artçı 
sarsıntı kaydedilmiştir. Hesaplanan ön sonuç-
lar depremin eğim atımlı normal bir fay üzerin-
de meydana geldiğini göstermektedir.” dedi.

“IŞIKLAR YA DA ÇOBANLAR FAY ZONU 
NEDEN OLABİLİR”
Prof. Dr. Özkaymak, AKÜ DUAM’ın yaptığı 
çalışmalar ve 2012 yılında güncellenen Türkiye 
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Diri Fay haritasına göre depremin dış merke-
zi göz önüne alındığında depreme neden olan 
fayın Işıklar ya da Çobanlar Fay Zonu olabile-
ceğinin öngörüldüğünü kaydetti. Özkaymak, 
“Depremin yüzeye yakın bir derinlikte (sığ) ol-
ması, Afyonkarahisar merkez yerleşim alanının 
bir kısmının alüvyal zeminde kurulu olması ve 
yerleşim alanlarındaki bazı binaların güncel ol-
mayan deprem bina yönetmeliklerine göre inşa 
edilmiş olması, alüvyal zeminlerde gerekli ve 
yeterli zemin iyileştirme yöntemlerinin kulla-
nılmamış olması, bölgedeki fayların çok kırıklı 
ve saçaklı bir yapıya sahip olması gibi sebepler 
ile deprem bazı alanlarda çok daha şiddetli his-
sedilmiştir.” diye konuştu.

“PANİK YAPACAK BİR DURUM SÖZKONU-
SU DEĞİL”
Özkaymak, bölgede belirli zaman aralıkları ile 
4 ila 4,5 şiddetinde depremlerin yaşandığını 
belirterek, “Bununla beraber geçmiş yıllarda 
meydana gelen depremler incelendiğinde bu 
alanda 4,0-4,5 büyüklüğüne varan depremler 
ortalama her 10 yılda bir gerçekleşmektedir. 
Bu bakımdan, bölgemizde bu büyüklüklerde 
depremlerin meydana gelmesi son derece nor-
maldir. Panik yapacak bir durum söz konusu 
değildir” ifadelerini kullandı. Özkaymak, şun-
ları kaydetti: “AKÜ DUAM Müdür Yardımcısı 
Prof. Dr. İbrahim Tiryakioğlu ve ekibi tarafın-
dan bu bölgenin uydu verileri uzun yıllardır 
takip edilmektedir. Merkezimizin bölgedeki 
çalışmaları devam etmektedir. Elde edilen bi-
limsel verilere göre Afyonkarahisar ve çevre-
sindeki en yüksek enerji birikiminin Çobanlar 
ve Işıklar Fay zonlarının batı ucunda olduğu 
da bilinmektedir.  Ayrıca 1921 yılında Konya 
Argıthanı (M=5,4) depremiyle başlayan, 1946 
Ilgın (M=5,5), 2000 Sultandağı (M=6,0) ve 2002 

yılında Çay depremleri (M= 6,5-6,2) ile batıya 
doğru bir deprem göçü vardır. Bu nedenle gü-
nümüzde Işıklar ve Çobanlar Fay Zonları üze-
rinde deprem tehlikesinin arttığı merkezimizin 
birçok çalışmasında daha önce belirtilmiştir.”

“İRAP AFYON’DAKİ EYLEM PLANLARI 
İVEDİLİKLE TAMAMLANMALI”
Özkaymak, yapılan çalışmalara göre, Işıklar 
Fay Zonu ve Çobanlar Fay Zonu’nun maksi-
mum 6,6 büyüklüğüne kadar deprem üretme 
potansiyeli olan diri faylardır. Gelecekte mey-
dana gelebilecek olası yıkıcı depremleri mini-
mum hasarla atlatabilmek amacıyla afete di-
rençli Afyonkarahisar oluşturabilmek için 2020 
yılında hazırlanan Afyonkarahisar İl Afet Risk 
Azaltma Planları (İRAP-Afyonkarahisar) içe-
risindeki öncelikli eylem planlarının yerel yö-
netimler ve sorumlu kuruluşlar tarafından ive-
dilikle tamamlanması gerektiğini de sözlerine 
ekledi.

AFYONKARAHİSAR JEOLOJİ 
MÜHENDİSLERİ ODASI İL TEMSİLCİSİ 

DR. YUSUF ULUTÜRK,  DEPREMİN 
ARDINDAN AÇIKLAMA YAPTI

Dr. Yusuf Ulutürk tarafından; bölgede küçük 
bir segmentte 4.5 şiddetinde bir deprem mey-
dana geldiği ancak asıl endişe verici noktanın, 
Sultandağı Çay Gediz Fay Düzlemi üzerindeki 
sismik boşlukta biriken enerji olduğu belirtildi.
Dr. Yusuf Ulutürk, bu boşluğun kırılması duru-
munda 6-6.5 şiddetinde bir deprem üretebilece-
ği uyarısında bulundu. Bu nedenle, bölgedeki 
zemin iyileştirmesi çalışmalarının hızlandırıl-
ması ve binaların bu potansiyel deprem şidde-
tine göre yeniden tasarlanması gerektiğini be-
lirtti.
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Jeoloji Mühendisleri Odası İl Temsilcisi olarak 
konuşan Ulutürk, önümüzdeki günlerde daha 
detaylı bilgilerin paylaşılacağını da ekledi.
Sultandağı bölgesindeki son deprem, bölge-
deki sismik aktivitenin dikkatle takip edilmesi 
gerektiğini ve önleyici tedbirlerin alınmasının 
önemini bir kez daha ortaya koydu.

TMMOB JEOLOJİ MÜHENDİSLERİ ODASI 
ESKİŞEHİR ŞUBESİ ESKİŞEHİR KENT 

KONSEYİ 22 GENEL KURULU’NA KATILDI

12.06.2024 tarihinde TMMOB Jeoloji Mühen-
disleri Odası Eskişehir Şubesi olarak Eskişehir 
Kent Konseyi’nden gelen davet üzerine Eskişe-
hir Kent Konseyi 22 Genel Kurulu’’na katılım 
sağladık. Bu etkinliğe komisyon üyelerimizden 
Nergis Önalgil Uysal katılım sağladı. Eskişehir 
Kent Konseyi 22. Olağan Seçimli Genel Ku-
rulu gerçekleşti. Tek adaylı gerçekleşen genel 
kurulda Ahmet Kapanoğlu, Kent Konseyi’nin 
yeni başkanı seçildi. Eskişehir Kent Konseyi 22. 
Olağan Seçimli Genel Kurulu, Haller Gençlik 
Merkezi Konferans Salonunda gerçekleşti. Ge-
nel Kurula; CHP Eskişehir Milletvekili Jale Nur 
Süllü, Eskişehir Büyükşehir Belediye Başkanı 
Ayşe Ünlüce, CHP Eskişehir İl Başkanı Talat 
Yalaz, Eskişehir Baro Başkanı Av. Mustafa Ela-
göz, Prof. Dr. Yılmaz Büyükerşen, çok sayıda 
siyasi, sivil toplum kuruluşu ve kamu kurumu 
temsilcileri katılım sağladı.

ESKİŞEHİR OSMANGAZİ ÜNİVERSİTESİ 
MEZUNİYET TÖRENİNE KATILDIK

12.06.2024 tarihinde Eskişehir Osmangazi Üni-
versitesi’nde Mühendislik-Mimarlık Fakültesi 
mezuniyet töreni gerçekleştirildi. Jeoloji Mü-
hendisleri Odası Eskişehir şubesi olarak mezu-
niyet sevincini yaşayan yeni meslektaşlarımızın 
yanında olduk. Tören sahasında mezun olan 
yeni jeologlara rozetlerini Şube Başkanımız 
Celal ERAYIK ve Eskişehir Osmangazi Üniver-
sitesi Jeoloji Bölümü Yönetim Kadrosu Prof. 
Dr. Volkan KARABACAK, Dr. Öğretim Üye-
si Didem YASİN, Dr. Öğretim Üyesi Hüseyin 
SENDİR hocalarımız taktılar. Tören sahasında-
ki kutlamanın ardından Eskişehir Osmangazi 
Üniversitesi Jeoloji Bölümü’nde pasta kesilerek 
ve ikramlar, hediyeler edilerek mezunlarımızın 
mezuniyeti tekrar kutlandı. Bu kutlamaya Es-
kişehir Osmangazi Üniversitesi Jeoloji Bölümü 
öğretim üyeleri, öğretim elemanları, TMMOB 
Jeoloji Mühendisleri Odası Eskişehir Şubesi 
Yönetim Kurulu üyeleri ile birlikte mezunları-
mızın aileleri de katıldı. Eskişehir Osmangazi 
Üniversitesi Mühendislik-Mimarlık Fakültesi 
Dekanı sayın Prof. Dr. Haldun KURAMA ho-
camızında katıldığı kutlamada mezunlarımızın 
bundan sonraki meslek hayatlarında neler yap-
maları gibi öğütler verildi. Biz de TMMOB Je-
oloji Mühendisleri Odası Eskişehir Şubesi ola-
rak öğrencilerimizin mezuniyetlerini kutluyor, 
meslek hayatlarında başarılar diliyoruz.

TEPEBAŞI SAĞLIKLI KENT KONSEYİ 
GENEL KURULU’MA KATILDIK

08.06.2024 tarihinde TMMOB Jeoloji Mühen-
disleri Odası Eskişehir Şubesi olarak Tepebaşı 
Belediyesi’nden gelen davet üzerine Tepebaşı 
Sağlıklı Kent Konseyi Genel Kurulu’ma katı-
lım sağladık. Genel Kurul’a şubemizi temsilen 
Kadın Komisyonu yedek üyemiz Ece Kumaş 
katıldı. Tepebaşı Sağlıklı Kent Konseyi Genel 
Kurul Toplantısı Özdilek Sanat Merkezi’nde 
gerçekleştirildi. Genel kurulda Hüseyin Akçar 
başkanlığa seçildi. Toplantıya Tepebaşı Beledi-
ye Başkanı Dt. Ahmet Ataç, Tepebaşı Belediye 
Meclis üyeleri ve Tepebaşı Sağlıklı Kent Konse-
yi yönetimi ve üyeleri katıldı.
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İSTANBUL ŞUBE
NTV’DE YAYINLANAN ‘’YAKIN PLAN 

ÖZEL’’ PROGRAMINA KATILDIK

NTV`de 18 Temmuz 2024 tarihinde yayınlanan,  
Deniz Kilislioğlu`nun sunduğu "Yakın Plan 
Özel" programında, Jeoloji Mühendisi Prof. Dr. 
Şükrü Ersoy ve TMMOB Jeoloji Mühendisleri 
Odası İstanbul Şubesi Yönetim Kurulu Üyemiz 
Jeo. Yük. Müh. Tevfik Hoş konuk oldular.
Programda, İstanbul’u nasıl bir deprem bek-
liyor? İstanbul depremi için ne yapılmalı, ne-
reden başlanmalı? Önceliği nasıl belirlemeli? 
Deprem dirençli İstanbul`u inşa etmek müm-
kün mü? sorularından yola çıkarak, İstanbul’un 
üzerine eğilmesi gereken en acil bölgeleri, ta-
rihsel topografyasını, zemin yapısını, yapı kat-
manlarını, envanterini, açık alanları, karşı kar-
şıya kaldığımız riskleri drone görüntüleriyle 
bileştirerek anlattılar.
Değerli Hocamız Şükrü Ersoy ve Yönetim Ku-
rulu Üyemiz Tevfik Hoş’u bu başarılı program 
için tebrik ediyoruz.

İÜ-CERRAHPAŞA MÜHENDİSLİK 
FAKÜLTESİ JEOLOJİ MÜHENDİSLİĞİ 

BÖLÜMÜ MEZUNİYET TÖRENİNE 
KATILDIK

İÜ-Cerrahpaşa Mühendislik Fakültesi Jeoloji 
Mühendisliği Bölüm Başkanlığı tarafından 12 
Temmuz 2024 tarihinde mezuniyet töreni dü-
zenlendi. Törene TMMOB Jeoloji Mühendisleri 
Odası İstanbul Şubesi adına Yönetim Kurulu 2. 
Başkanımız Jeo. Yük. Müh. Haldun Ömer Seçil-
miş katılarak, dereceye giren öğrencilere Oda-
mız adına hediyelerini takdim edip, meslek ha-
yatlarında başarılar diledi.

İBB MECLİS BAŞKAN VEKİLİ GÖKHAN 
GÜMÜŞDAĞ’I ZİYARET ETTİK  

TMMOB Jeoloji Mühendisleri Odası Yönetim 
Kurulu Başkanı Hüseyin Alan, İstanbul Şube 
Yönetim Kurulu 2. Başkanı Jeo. Yük. Müh. Hal-
dun Ömer Seçilmiş, Şube Yerel Yönetimler Ko-
misyonu Başkanı Tarık Talay ve üyemiz Doç. 
Dr. Murat Yılmaz İBB Meclis Başkan Vekili 
Gökhan Gümüşdağı ziyaret ettiler.
Kentsel dönüşüm ve İstanbul’un  jeolojisi-dep-
remselliği konusunda bilgi alışverişinde bulu-
nulan toplantıda misafirperverliklerinden do-
layı Gökhan Gümüşdağ’a çok teşekkür eder, 
çalışmalarında başarılar dileriz.

DİSK GENEL SEKRETERİ TAYFUN 
GÖRGÜN`Ü ZİYARET ETTİK

TMMOB Jeoloji Mühendisleri Odası Yönetim 
Kurulu Başkanımız Hüseyin Alan, İstanbul 
Şube Yönetim Kurulu Başkanımız S. Sami Tey-
murtaş ve üyemiz Doç. Dr. Murat Yılmaz, 12 
Haziran 2024 Çarşamba günü DİSK Genel Sek-
reteri Tayfun Görgün`ü ziyaret edip, yeni göre-
vinden dolayı tebrik ettiler.
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TEKİRDAĞİ İL TEMSİLCİLİĞİ YÜRÜTME 
KURULU BELİRLEME TOPLANTISI 

GERÇEKLEŞTİRİLDİ

TMMOB Jeoloji Mühendisleri Odası Tekirdağ  
İl Temsilciliği 17. Dönem Yürütme Kurulu Be-
lirleme Toplantısı, 9 Haziran 2024 Pazar günü 
saat 15.30‘da, Yönetim Kurulu Başkanımız   Se-
lahattin Sami TEYMURTAŞ, Yönetim Kurulu 2. 
Başkanımız Haldun Ömer SEÇİLMİŞ, Yönetim 
Kurulu Sayman Üyemiz Kemal Önder PRESCİ-
LER ve Şube Personelimiz Özgecan IRICIOĞ-
LU AYDIN`nın katılımıyla, Süleymanpaşa Be-
lediye İş Merkezi İnşaat Mühendisleri Odası 
Tekirdağ Şubesi’nde gerçekleştirildi.
Yürütme Kurulu`na aday olan üyelerimiz ya-
pılan kapalı oylama sonucu aşağıdaki şekilde 
belirlenmiştir.
Temsilci:
Özlem ÇEBİ SAKA
Temsilci Yardımcıları:
Erdinç TOKATLI
Muzaffer YAĞDIM
Bilgenur ŞÜMŞET
Basri KALYONCU
Engin DÜNDAR
İbrahim Feda ARAL
Yürütme Kurulu Üyelerine başarılar dileriz. 

TMMOB Jeoloji Mühendisleri Odası Edirne  İl 
Temsilciliği 17. Dönem Yürütme Kurulu Be-
lirleme Toplantısı, 8 Haziran 2024 Cumartesi 
günü saat 17.00‘de, Yönetim Kurulu Başkanı-
mız      Selahattin Sami TEYMURTAŞ, Yönetim 
Kurulu 2. Başkanımız Haldun Ömer SEÇİL-
MİŞ, Yönetim Kurulu Sayman Üyemiz Kemal 
Önder PRESCİLER ve Şube Personelimiz Öz-

EDİRNE  İL TEMSİLCİLİĞİ YÜRÜTME 
KURULU BELİRLEME TOPLANTISI 

GERÇEKLEŞTİRİLDİ

gecan IRICIOĞLU AYDIN`nın katılımıyla, tem-
silcilik binasında gerçekleştirildi.
Yürütme Kurulu`na aday olan üyelerimiz ya-
pılan kapalı oylama sonucu aşağıdaki şekilde 
belirlenmiştir.
Temsilci:
Can YILMAZ
Temsilci Yardımcıları:
Kadriye ÖZALP
Önder Emre YILMAZ
Osman CANDEĞER
Emin Murat SOLMAZ
Goncagül ÖZTÜRK
Cem TUĞGEZEN 
Yürütme Kurulu Üyelerine başarılar dileriz.

TMMOB Jeoloji Mühendisleri Odası Kırklare-
li  İl Temsilciliği 17. Dönem Yürütme Kurulu 
Belirleme Toplantısı, 8 Haziran 2024 Cumartesi 
günü saat 14.30‘da, Yönetim Kurulu  Başkanı-
mız      Selahattin Sami TEYMURTAŞ, Yönetim 
Kurulu 2. Başkanımız Haldun Ömer SEÇİL-
MİŞ, Yönetim Kurulu Sayman Üyemiz Kemal 
Önder PRESCİLER, Yönetim Kurulu Sosyal 
İlişkiler Üyesi Onur Soner GÜNEŞ  ve Şube 
Personelimiz Özgecan IRICIOĞLU AYDIN`nın 
katılımıyla, Saklı Bahçe Cafe’de gerçekleştirildi.
Yürütme Kurulu`na aday olan üyelerimiz ya-
pılan kapalı oylama sonucu aşağıdaki şekilde 
belirlenmiştir.

KIRKLARELİ İL TEMSİLCİLİĞİ YÜRÜTME 
KURULU BELİRLEME TOPLANTISI 

GERÇEKLEŞTİRİLDİ
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Temsilci:
Nilay ALTINTEL
Temsilci Yardımcıları:
Hasan KUMDERELİ
Merih ERENEL
Yürütme Kurulu Üyelerine başarılar dileriz. 

BASINA VE KAMUOYUNA: YİNE HAKLI 
ÇIKTIK!

İstanbul İli, Küçükçekmece İlçesi, Kartaltepe 
Mahallesi’nde 2 Haziran 2024 Pazar günü yı-
kılan binanın ardından TMMOB Jeoloji Mü-
hendisleri Odası İstanbul Şubesi Yönetim Ku-
rulu’nun gerçekleştirdiği incelemeler sonucu 
değerlendirmeleri aşağıdaki gibi olmuştur.
TMMOB Jeoloji Mühendisleri Odası İstanbul 
Şubesi olarak, önceki yıllarda Sütlüce, Ümra-
niye, Ataşehir, Kartal ve Esenler de meydana 
gelen yıkım, toprak kayması, bina devrilmeler 
vb. doğa kaynaklı olmayan tüm bu insan kay-
naklı afetlerin önüne geçilebilmesi için defaatle 
raporlar hazırlayarak kamuoyunun dikkatine 
sunmuştuk.
Gerekli önlemlerin alınmaması sürdürüldükçe 
meydana gelen bu olay ne ilk ne de son olacak-
tır.
2018 yılında Jeoloji Mühendisleri Odası İstan-
bul Şubesi tarafından hazırlanan ve Ölçü der-

gisinde yayımlanan "İmar Affı Ve Jeolojik Risk-
ler" başlıklı teknik çalışmanın içeriğinde insan 
kaynaklı yıkımların istatistiksel oranının %85 
olduğu görülmektedir.
Bir binanın çökmesi için 3 ana neden sayılabilir. 
Biri, zemin koşullarının yetersiz olması ve aşırı 
oturmalar kaydedilmesidir. Bundan kaynaklı 
yapı çökebilir. İkinci neden, taşıyıcı sistem ya-
pısının yetersiz olması, (Küçükçekmece örne-
ğinde olduğu gibi bodrum + zemin + 2 normal 
kat olarak tasarlanan binaya 2 kat daha ilave 
edilmesi gibi). Son olarak, binada kullanılan 
malzeme kalitesi çok kötü olabilir.
Ancak son dönemlerde meydana gelen bu tür 
yıkımların geçmişi 1950 lere kadar dayanmak-
tadır. İstanbul jeomorfolojik olarak çok enge-
beli bir yerleşime sahiptir. Her yıl artan nüfus 
oranı ile yeni imar alanlarının açılması, mev-
cut yerleşim alanlarının yetmemesi ve plansız 
kentleşme ile birlikte orantısız büyümeye ne-
den olmuştur. Denetimsizlik ise sorunların kat-
lanarak büyümesine zemin hazırlamaktadır.
TMMOB Jeoloji Mühendisleri Odası İstanbul 
Şubesi olarak “46. Saniye” isimli kamu spotla-
rımızda da bunun uyarılarında bulunmuştuk.
Üzülerek ifade ediyoruz ki Yine Haklı Çıktık!
Bir kez daha uyarıyoruz!

BEYOĞLU KAYMAKAMI CAN AKSOY’U 
ZİYARET ETTİK

TMMOB Jeoloji Mühendisleri Odası Yönetim 
Kurulu Başkanımız Hüseyin Alan, İstanbul 
Şube Yönetim Kurulu Başkanımız S. Sami Tey-
murtaş ve Şube Personelimiz Özgecan Irıcıoğlu 
Aydın, 13 Haziran 2024 Perşembe günü Beyoğ-
lu Kaymakamı Can Aksoy`u ziyaret ettiler.
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İZMİR ŞUBE

9 EYLÜL ÜNİVERSİTESİ MEZUNİYET 
TÖRENİNE KATILDIK

9 Eylül Üniversitesi Mühendislik Fakültesi Je-
oloji Mühendisliği Bölümü mezuniyet törenine 
Yönetim Kurulumuz adına Şube Yönetim Ku-
rulu Başkanımız Koray Çetin Önalan ve Şube 
Yazmanımız Cevat Çağlar Özbüyük katıldı.
Şube Yönetim Kurulu Başkanımız Koray Çetin 
Önalan diplomalarını alan öğrencilere hediye-
lerini vererek tebrik etti. 
Mezun olan meslektaşlarımıza meslek hayatla-
rında başarılar diliyoruz.

MİLAS BELEDİYE BAŞKANI SAYIN FEVZİ 
TOPUZ’U ZİYARET ETTİK

Şube Başkanımız Koray Çetin Önalan, Muğla 
Temsilcimiz Coşkun Çatalkaya ve Milas tem-
silcimiz Azmi Peker ile birlikte Milas Belediye 
Başkanı Sayın Fevzi Topuz’u ziyaret ederek 
mesleki sorunları ve işbirliği konularını görüş-
tü.
Belediye başkanımıza teşekkür ederiz.

MİLAS TEMSİLCİLİĞİ EĞİLİM 
YOKLAMASI GERÇEKLEŞTİ

Milas İlçe Temsilciliği Eğilim Yoklaması, İzmir 
Şubesi Yönetim Kurulu Başkanı Koray Çetin 
Önalan ve üyelerimizin katılımı ile gerçekleşti.
Katılan meslektaşlarımıza teşekkür ediyoruz.

SEFERİHİSAR BELEDİYE BAŞKANI 
SAYIN İSMAİL YETİŞKİN`İ MAKAMINDA 

ZİYARET ETTİK

Şube Yönetim Kurulu Başkanımız Koray Çetin 
Önalan ve Şube personelimiz Serap Erdoğan 
Seferihisar Belediye Başkanı Sayın İsmail Yetiş-
kin`i makamında ziyaret etti.
Yeni dönem başarı dileklerimizle birlikte çalış-
ma isteğimizi ilettik.
İşbirliği protokol taslağımızı sunduk.
Nazik kabulleri için sayın İsmail Yetişkin`e te-
şekkür ederiz.
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ŞUBEMİZ TARAFINDAN “ZEMİN 
İYİLEŞTİRME EĞİTİMİ” VERİLDİ

TMMOB Jeoloji Mühendisleri Odası İzmir Şu-
besi eğitim salonumuzda, Jeoloji Yüksek Mü-
hendisi Sungur Kedek tarafından, 12 Haziran 
2024`te İzmir ili sınırları içerisinde yer alan ilçe 
belediyelerde çalışan meslektaşlarımıza yöne-
lik Zemin İyileştirme Yöntemleri Seçiminde Je-
olojik Birimlerin Zemin Sınıflarının Önemi ve 
İyileştirme Sonrası Yapılması Gereken Kalite 
Kontrol Testlerini kapsayan “Zemin İyileştirme 
Eğitimi” verilmiştir.
Eğitime katılan meslektaşlarımıza ve hocamıza 
teşekkür ediyoruz.

İZSU GENEL MÜDÜR YARDIMCISI 
SAYIN MUTLU GÜRLER`İ MAKAMINDA 

ZİYARET ETTİK

Şube Yönetim Kurulu Başkanımız Koray Çetin 
Önalan ve Yönetim Kurulu Üyelerimiz Hatice 
Yıldırım, M. Oluş Başer ve Şube Sekreterimiz 
Gökçe Deniz Hasekioğulları Çetingöz İZSU 
(İZMİR SU VE KANALİZASYON İDARESİ) 
Genel Müdür Yardımcısı Meslektaşımız Jeoloji 
Yüksek Mühendisi Sayın Mutlu Gürler`i maka-
mında ziyaret etti.
 Şubemiz çalışmaları ve geçen yıldan bu yana 
İZSU çalışanlarına yönelik gerçekleştirdiğimiz 
eğitim çalışmalarımız hakkında bilgi verdik. 
Sayın Gürler`e, nazik kabulleri için teşekkür 
eder, kolaylıklar dileriz.

SAMSUN ŞUBE

"DEPREM DİRENÇLİ MERZİFON" SEMİNERİNE KATILDIK

Merzifon belediyesinin düzenlediği Prof.Dr. Naci Görür`ün sunduğu "Deprem Dirençli Merzi-
fon"seminerine üyelerimizle birlikte katılım sağladık. Sayın Naci Görür hocamıza bilgilerini biz-
lerle paylaştığı için teşekkür ederiz.
Sonrasında üyelerimizle bir toplantı yaparak onların karşılaştıkları sorunlar hakkında 
konuşarak neler yapılabileceği üzerine bilgi alışverişinde bulunduk.
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SİVAS ŞUBE

ŞUBE DANIŞMA KURULU TOPLANTIMIZ 
VE EMEK ÖDÜLLERİ TÖRENİ YAPILDI

Sivas Şubemiz tarafından her yıl düzenlenen 
geleneksel Emek Ödülleri töreni bu yıl 31 Ma-
yıs`da  DSİ 19.Bölge Müdürlüğü Sosyal Te-
sislerinde gerçekleştirildi. Meslekte 25, 30 ve 
40 yıl hizmet veren üyelerimize verilen Emek 
Ödülleri, yapılan törenle sahiplerine verildi. 
Şubemizin Danışma Kurulu Toplantısınında 
yapıldığı ve meslektaşlarımızın katıldığı tören, 
Şube Başkanımız Yılmaz Özcan‘ın konuşması 
ile başlayıp, ödüllerin takdimi ile sona erdi. Ka-
tılan üyelerimize çok teşekkür ederiz.

ERZİNCAN İL TEMSİLCİLİĞİ ÜYE 
TOPLANTISI VE EĞİLİM YOKLAMASI 

YAPILDI

Şube II. Başkanımız Özgür Duman 25 Mayıs 
2024 tarihinde Erzincan İl Temsilciliğini ziya-
ret ederek üye toplantısı yaptı.TMMOB Maki-
ne Müdendisleri Odası Erzincan İl Temsilcili-
ğinde yapılan toplantıda Oda-Üye ilişkileri ele 
alındı. Toplantıda ayrıca temsilcilik için eğilim 
yoklaması yapıldı. Yapılan eğilim yoklaması 
sonucunda; Erzincan İl Temsilcisi Erdal Sarı-
gül ve İl Temsilci Yardımcısı ise Hidayet İlhan 
Kesikkaya  olarak belirlenerek Genel Merkeze 
bildirildi.
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KOCAELİ İL TEMSİLCİLİMİ

KOCAELİ İL TEMSİLCİLİĞİ EĞİLİM 
YOKLAMASI YAPILDI

11 Haziran 2024 tarihinde 40 üyenin katılımıyla 
yeni dönem belirleme toplantısı yapıldı. Top
lantı sonunda oy birliği ile Niyazi Temizkan’ın 
temsilci olarak atanmasının genel merkeze su
nulması kararına varıldı. Yönetim kurulu üye
leri için 6 asil 6 yedek üye oylama yapılarak 
belirlendi. Katılımları için üyelerimize teşek
kürlerimizi sunuyoruz.

KOCAELİ ÜNİVERSİTESİ REKTÖR 
YARDIMCISI PROF. DR. ÖMER FARUK 

ÇELİK ZİYARET EDİLDİ

KOCAELİ’NİN ÇÖP SORUNU KONULU 
BASIN AÇIKLAMASI YAPILDI

TMMOB Kocaeli İKK’nın düzenlemiş olduğu 
Kocaeli’nin Çöp Sorunu konulu basın açıkla
masına katılım sağladık. Açıklamada mevcut 
problemler ve çözüm için yapılabilecekler ko
nuları ele alındı.

Kocaeli Üniversitesi rektör yardımcılığı göre
vine getirilen Jeoloji Mühendisliği bölümü ho
calarımızdan Prof. Dr. Ömer Faruk Çelik’i ma
kamında ziyaret ettik. Kocaeli Üniversitesi ile 
işbirliği yapılabilecek konular üzerine karşılıklı 
fikir alışverişi gerçekleştirildi.


